
Referat af generalforsamling i 
Thyges Banke Grundejerforening 

Søndag den 21. juni 2020 
  
  

Mødet blev afholdt hos kassereren på Thyges Banke 16. 

Følgende husstande var repræsenteret: 
Thyges Banke 7, 14, 15, 16, 20, 22, 28, 34  

1. Valg af dirigent.  
Michael Bodzioch blev valgt.  

Dirigenten noterede sig bestyrelsens bemærkning i indkaldelsen til generalforsamlingen 
om, at denne ikke afholdes i maj måned som anført i vedtægternes §7, grundet Covid-19 
pandemien. Der er ikke indkommet indsigelser fra grundejerne og ingen af de fremmødte 
grundejere på generalforsamlingen havde indsigelser imod den ekstraordinære 
udskydelse af generalforsamlingen. 

Indkaldelse til generalforsamlingen anses således at være sket på behørig vis og i rette 
tid.    
 
2. Bestyrelsens beretning om det foregående år.  
Troels fremlagde bestyrelsens beretning. (tidligere udsendt). 
 
3. Aflæggelse af regnskab underskrevet af revisor. (vedhæftet) 
Jørgen Junge fremlagde regnskabet, som blev godkendt. 

4. Rettidigt indkomne forslag.  
Ingen indkomne forslag. 
 
5. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent.  
Kontingent uforandret kr. 300. 
 
6. Valg af formand for bestyrelsen. (hvert andet år og ikke på valg i år).  
 
7. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer (Martin Søndergaard og Karin Fjeldgaard modtager 
genvalg). samt en suppleant (Per Nielsen modtager genvalg).  
Genvalg til alle. 
 
8. Valg af revisor (Mikael Sørensen modtager genvalg).  
Genvalg. 
 
9. Valg af revisor suppleant.  
Anni Nielsen blev valgt. 

10. Eventuelt 



10.A. Karin Fjeldgaard nævnte, at selvom der ikke var tilstrækkelig tilslutning til det 
seneste fælles arrangement for grundejerforeningens beboere, så var ideen ikke droppet. 
Udvalget kommer med forslag til nye datoer, og forventer at arrangementet bliver i et 
omfang og af en karakter som rammer bredest muligt blandt grundejerne.  
Det var der bred opbakning til fra de repræsenterede husstande. 

Anders Sørensen nævnte problemer med asfalten på den nordlige vendeplads og Martin 
kunne fortælle at han havde anmeldt skader på den sydlige plads til kommunen.(De er i 
mellemtiden blevet udbedret) Anders blev opfordret til at anmelde skaderne selv men 
bestyrelsen vil tage kontakt til kommunen hvis det ikke bliver løst. 
  
Mødet sluttede i god ro og orden. 
  
  
Referent  
  
Michael Bodzioch 


